

Title (en)

Apparatus for filling valve bags.

Title (de)

Füllvorrichtung für insbesondere Ventilsäcke.

Title (fr)

Dispositif de remplissage notamment pour sacs à souape.

Publication

EP 0587058 A1 19940316 (DE)

Application

EP 93114123 A 19930903

Priority

DE 4230247 A 19920910

Abstract (en)

The filling apparatus comprises, in a supply housing (1), a centrifugal wheel (3) which is driven about a vertical axis of rotation (6) and which can be fed with bulk material from above. The supply housing (1) has a laterally projecting filling connection (4), assigned to the circumference of the centrifugal wheel (3), for introducing the bulk material into a valve bag (5) hanging on the filling connection (4). To achieve an increased filling capacity and to guarantee the filling weight in the filled valve bag (5), the centrifugal wheel (3) rotating about the vertical axis of rotation (6) is assigned a positively filling feed-conveyor device (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Füllvorrichtung umfaßt in einem Zuführgehäuse (1) ein um eine vertikale Drehachse (6) angetriebenes, von oben mit Schüttgut beschickbares Schleuderrad (3). Das Zuführgehäuse (1) weist einen dem Umfang des Schleuderrades (3) zugeordneten, seitlich abgehenden Füllstutzen (4) zum Einschleudern des Schüttgutes in einen an dem Füllstutzen (4) hängenden Ventilsack (5) auf. Zur Erzielung einer erhöhten Füllleistung und zur Gewährleistung des Füllgewichtes in dem gefüllten Ventilsack (5) ist dem um die vertikale Drehachse (6) drehenden Schleuderrad (3) eine zwangsweise füllende Zufördereinrichtung (2) zugeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7

B65B 1/18

IPC 8 full level

B65B 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 1/18 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2181205 A 19391128 - RIGOR GUY L
- [X] US 1842762 A 19320126 - MENKE EDWARD W
- [A] US 1137376 A 19150427 - BATES ADELMER M [US]

Cited by

CN113306867A; CN103569378A; AT511826A4; AT511826B1; DE10258246A1; AT12361U3; CN102056805A; EA019438B1; WO2009146927A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0587058 A1 19940316; DE 4230247 A1 19940317; FI 933952 A0 19930909; FI 933952 A 19940311

DOCDB simple family (application)

EP 93114123 A 19930903; DE 4230247 A 19920910; FI 933952 A 19930909